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Inleiding:  

Uit de beantwoording van onze vragen over beantwoording van mails en verzenden van 

ontvangstbevestigingen komt helder naar voren dat het beeld zoals dat in de krant werd geschetst 

over het onderzoek naar beantwoording van mails door de West-Friese gemeenten, voor wat 

Medemblik betreft naar uw mening niet klopt. U volgt op onderdelen ook bewust een andere, naar 

uw oordeel betere werkwijze. Bij ons resteren als vragen: 

 

1.  U stelt dat op grond van de AWB het niet verplicht is een ontvangstbevestiging te 

sturen. 

Kunt u aangeven of zo’n verplichting überhaupt niet bestaat, waarmee de berichtgeving 

hierover dus onjuist zou zijn? 

antwoord  De gemeente is (nog) niet verplicht om in het geval van punt 1 een ontvangstbevestiging 

te sturen. Hierover staat niets opgenomen in Algemene wet bestuursrecht (Awb). Wel is 

een nieuwe wet in de maakt die in 2023 in gaat: De wet Modernisering elektronisch 

bestuurlijk verkeer (MEBV). De wet wijzigt vooral het onderdeel van de Awb dat 

betrekking heeft op het elektronisch bestuurlijk verkeer: afdeling 2.3. 

2. Medemblik kwam negatief in het nieuws met dit onderwerp. Op basis van uw 

antwoorden is het beeld aanmerkelijk beter.  

Worden de door u aangegeven werkwijzen ook in de praktijk steeds gevolgd? 

Antwoord Het uitgangspunt is dat we de beschreven werkwijze hanteren, maar door 

omstandigheden, zoals een minimale bezetting of uitval van medewerkers kan de 

beantwoording wat langer duren dan gewenst. We sturen er echter wel op. 

3. Ziet u mogelijkheden het opgeroepen beeld over Medemblik in de communicatie recht 

te zetten? 

Antwoord Bij de beantwoording van deze vraag, willen we graag iets uitgebreider ingaan op het 

onderzoek en de conclusies.  

Het bedrijf dat opdracht gegeven heeft voor dit onderzoek, is een bedrijf dat systemen 

verkoopt aan gemeenten. Daarmee zijn zij niet onafhankelijk. 

Bij de uitvoering van het onderzoek heeft iedere gemeente 1 vraag over een specifieke 



 

 

casus per e-mail ontvangen die betrekking had op de WMO. Op basis van deze ene 

meting zijn conclusies getrokken over de totale dienstverlening per e-mail.  

 

Daarmee kan dit onderzoek niet representatief genoemd worden. Wij herkennen ons 

ook niet in het geschetste beeld in de media. Vanzelfsprekend betreuren we -net als u- 

dat er een onjuiste beeld door deze berichtgeving is ontstaan maar we achten het niet 

opportuun om daarover verder te publiceren. Er werden immers een heel aantal 

gemeenten genoemd. 

 

 


